

### Sunday Schedule:

~ Session I: 9:30am - 10:45am

~ Session II: 11:15am - 12:30am

### Friday Night:

~ AWANA 7:30 pm - 9:30 pm

#### Calendar 2017

01/06 Awana resume 01/21 Awana Parents Fun Day 01/28 Chinese New Year Celebration



# CONNECTION



**ISSUE NO.5 | Jan 2017** 





### 2017 New Year **Resolution for Children Ministry**

Miranda Liang

New Year is a new beginning. Learn from pass failures and disappointments, strive to make improvement for a brand-new year. For the children ministry, we praise the Lord for what He had done in 2016. We had 100 children attended Vacation Bible School, where they had fun, they were introduced to the love of Jesus and submerged into God's Word. We had 200 attendees for the Fall Festival which provided us an opportunity to outreached to the community. We have average over 60 students attended weekly Sunday School, and over 70 children for Friday night AWANA. These children came and experienced the unconditional love of Jesus, find assurance of acceptance and forgiveness, and was offer opportunities to make commitment to Jesus.

We're greatly encourage to see the Lord bless us with so many children, and also see there are many areas that need improvements in order to better minister to them. We are continuously recruiting volunteers where they are empowered, trained, and equipped for effective ministry to children. Specially we anticipate there'll be an influx of people coming into our church once the church expansion project is completed. We have to be ready and have enough resource to serve them.

2017 is an exciting year. I will focus on strengthening the relationship between our teachers and parents by visitation. Listen to your advice, and find coworkers that shares the passion and vision for the ministry. Another focus is to develop a sub-committee focusing on renewing the current building for children ministry use once the new building is completed. I am inviting you to join us to make an impact on our children's lives.



You crown the year with your bounty, and your carts overflow with abundance.

**PSALM 65:11** 

### Preparing Your Child for church on Sunday

- > Bring personal **Bible**
- **Bag** all needed
- > Breakfast for a busy morning
- **Be rested** with plenty of sleep
- **Be ready** by morning prayer

### **Suggested bible versions**

**English Standard version ESV** New International Version NIV

(Church has some inverntories)

### **CREATION PUZZLE**

(PRICE FOR FIRST 15 KIDS TO MIRANDA)
3
4 5
ACROSS  2. On the day God made the sky.  4. God separated the from the sky.
DOWN  1. He called the sky  3. He called the land  5. He called the waters



### 儿童主日日程:

~ 第一堂: 9:30am - 10:45am ~ 第二堂: 11:15am - 12:30am

周五日程:

~ AWANA 7:30 pm - 9:30 pm

### 2017 行事历

01/06 AWANA 开学

01/21 AWANA 家长同乐日

01/28 农历新年庆祝



## **CONNECTION**



第五期 | 1 月 2017



### 兒童事工 2017的新年展望

梁婉明传道

新年是一個新的開始。學習過去的失敗經驗,努力在全新的一年作出改進。在兒童事工方面,我們要讚美神在過去 2016 年為我們所作的,有 100 名小孩參加暑期聖經學校(Vacation Bible School),期間他們不但玩得盡興,而且讓他們認識到耶穌基督對他們的愛,和學習到神的話語;十月底有近200 名的參加者參與 Fall Festival,讓我們有機會去附近社區作外展工作;而每週日有 60 多名小孩參與主日學和 70 多名小孩參與每週五的 AWANA。這些小孩從中經歷到耶穌基督給予那無條件的愛、找到被耶穌基督接受和寬恕的保證及得到接受耶穌基督作救主的機會。

看到神祝福我們有這麼多的小孩,我們感到非常鼓勵,但也看到還有許多地方需要改進。我們不斷招募、訓練和裝備同工,使他們可以有效地教導這班小孩。尤其現在教會正進行擴建工程,我們預視擴建完成後會有大量人仕加入,所以我們必須準備健全和足夠的資源去迎接這個挑戰。

在 2017 年其中一個重點項目是通過探訪去加強家 長和導師之間的關係。聽取家長們的意見和尋找與 我們分享在事工上的熱情和願景的同工。另一個重 點項目是在擴堂委員會中,成立在新堂完成後把舊 樓更新成為兒童事工大樓的小組。2017 年將會是使 人興奮的一年,在此我誠邀你的參與,讓我們一同 來影響這班孩子的生命!



你以恩典为年岁的冠冕。你的路 径都滴下脂油。

箴言 65:11

- \* 身心上预备孩子上主日 \*
- ▶ 预备孩子自己的圣经
- ▶ 预备主日书包
- ▶ 丰富的早餐
- > 充足的睡眠
- ▶ 有赞美和祷告的主日早晨

### 推荐圣经版本

**English Standard Version ESV New International Version NIV** 

(教会有少量存货可购买)

## 神造天地填字游戏(前15名有奖品喔)

1
2
3
4 5
ACROSS  2. On the day God made the sky.  4. God separated the from the sky.
DOWN  1. He called the sky  3. He called the land  5. He called the waters